

## 询价公告 Request for Quotation

目前土耳其 EMBA 发电有限公司胡努特鲁电厂有一台浸水装载机准备出售。装载机详情见下文。最低投标限价 21000 USD+KDV。中标者应自行负责此台挖机的托运工作。

有意愿者可以来厂检测待售装载机，并将正式报价发至如下邮箱。此询价公告自 2024 年 1 月 27 日起生效，截止至 2024 年 2 月 3 日止。

There is a flooded wheeled loader for sale in Hunutlu Thermal Power Plant (affiliated to EMBA Electricity Production Co. Inc.). The wheeled loader shall be subject to public bidding, with a minimum bidding price of 21000 USD+KDV. The bid winner shall alone take care of the transport of the wheeled loader. Those who intend to buy this wheeled loader may come to check the its condition and send an official quotation/ proposal/ offer to the following mail address. The RQF shall be valid from 27 January until 3 February 2024.

[zhouzhendong@hunutlupowerplant.com](mailto:zhouzhendong@hunutlupowerplant.com)

[HongDequan@embapower.com](mailto:HongDequan@embapower.com)

Below you will find the specifications and exterior and interior condition of the wheeled loader.

装载机型号：ZL30GXCMG，已使用时间：958 小时，损毁原因：发动机由于浸水而无法使用

Type and model: ZL30GXCMG, Vehicle age: 958 Hours, Loader decommissioning causes: engine damage due to water ingress.







